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John Machielse, namens RivaKids, eigenaar BSO SportBSO De Kameleon gehuisvest in de 
Albert Schweitzerschool te Renkum 

 

Geachte voorziter en leden van de Raadscommissie, 

Hartelijk dank dat ik vandaag mag spreken. 

Mijn naam is John Machielse. Ik ben de voormalig eigenaar van Kinderopvangcentrum De 
Speelboerderij, dat vorig jaar is verkocht aan RivaKids. SportBSO De Kameleon in de Albert 
Schweitzerschool is een van de ves�gingen kinderopvang van RivaKids. Ik ben in deze zaak adviseur 
van RivaKids, alsmede verwoord ik de zorgen van andere betrokkenen, waaronder ouders. 

De BSO verzorgt buitenschoolse opvang voor ruim honderd kinderen van 6 tot 9 jaar per week. Het 
zal niet nodig zijn u te overtuigen van noodzaak van goede en voldoende kinderopvang, dat als 
basisvoorziening wordt beschouwd en dit ook is.  

De kaderstelling is tot stand gekomen op een zeer ongepaste wijze. Ik heb u, mevrouw de voorziter, 
en alle frac�evoorziters per email geïnformeerd over de zienswijze van RivaKids op deze 
kaderstelling. 

De Kaderstelling is niet zoals mag worden verwacht tot stand gekomen door alle betrokkenen te 
informeren en consulteren. De gemeente hee� blijkbaar gemeend zonder consultering de belangen 
van betrokkenen te kennen. Het vertrouwen dat de gemeente hee� gewekt dat bij herbouw, 
renova�e of dergelijke van het gebouw, rekening zou worden gehouden met (her)huisves�ng van de 
huurder van het gebouw is erns�g geschaad. Sinds eind 2019 hee� de gemeente diverse 
oriënterende onderzoeken gehad m.b.t. de toekomst van het gebouw. In deze oriënta�es is al�jd 
sprake geweest voor ruimte voor de BSO.  

In maart 2023 hee� een brand gewoed in het gebouw, waardoor besluitvorming over bestemming 
van het gebouw versneld is. Verwerpelijk hierbij is dat voor de nieuwe oriënta�e, die hee� geleid tot 
voorliggende kaderstelling, de BSO niet geconsulteerd is. Dit terwijl sinds mei 2023, ondergetekende, 
frequente zowel de betreffende projectleider als de wethouder om een gesprek hee� verzocht. 
Argument voor het niet in gesprek gaan met de BSO, was dat de gemeente geen overleg mocht 
hebben vanwege het bekende Didam-arrest. Zoals u waarschijnlijk weet betre� dit arrest een 
aanbestedingstraject. Deze zaak hee� hier niets mee te maken. De beginselen van behoorlijk bestuur 
waar de gemeente natuurlijk wel aan gehouden is, zijn volledig uit het oog verloren. 

Natuurlijk is kinderopvang niet de directe verantwoordelijkheid van de gemeente. Echter is het in de 
huidige �jd ondenkbaar, dat een dorp als Renkum, deze noodzakelijke basisvoorziening niet of 
onvoldoende zou bieden. De gemeente is wel verantwoordelijk om de randvoorwaarden voor bieden 
van deze basisvoorziening te regelen. Onder andere doet zij dit in bestemmingsplannen.  

Bijzonder vreemd is ook dat de noodzaak voor nieuwe woningen, dat natuurlijk niet wordt miskend, 
ten koste gaat van ruimte voor de basisvoorziening BSO. Dit terwijl het goed denkbaar is, om zowel 
nieuwe woningen als voldoende ruimte voor maatschappelijk voorzieningen te realiseren. Dat de 
gemeente hierbij niet zelf hoe� te bouwen, doet niet ter zake. De gemeente kan, en in dit geval moet, 
de voorwaarden definiëren, op basis waarvan een aanbestedingstraject kan plaatsvinden. 



Recent hee� de gemeente gesuggereerd dat de BSO gehuisvest zou kunnen worden in de te 
renoveren Beatrixschool (aan de overzijde van de Albert Schweitzerschool). Dit is zeker een op�e 
voor de BSO, waarvoor reeds gesprekken zijn aangegaan met Trivium, waartoe de Beatrixschool 
behoort.  

Echter kan geen besluit genomen worden om een basisvoorziening de huisves�ng te ontnemen, 
zonder dat duidelijk is dat herhuisves�ng kan plaatsvinden. In dit kader adviseer ik u ook om 
besluitvorming betreffende de projecten Albert Schweitzerschool en renova�e Beatrixschool te 
combineren. Hierbij is van groot belang dat de planningen, met voldoende ruimte voor onvoorziene 
omstandigheden, volledig op elkaar afgestemd worden.   

Zoals bij u bekend, is sprake van een groeiende groep bezorgde inwoners en andere betrokkenen, die 
zich zorgen maken over de vaart van en de zorgvuldigheid rondom de herontwikkelingsplannen. Een 
aantal van hen zit hier op de publieke tribune. Ook zij willen duidelijkheid of er een maatschappelijke 
invulling in de nieuwbouw terugkomt of welke alterna�eve loca�es u voor de diverse 
maatschappelijke organisa�es voor ogen hebt.” 

Het College en de Gemeenteraad staan voor de las�ge problemen van tekort aan woningen, tekorten 
op de arbeidsmarkt, tekort aan kinderopvang, zorg voor een goede leefomgeving, de zorg voor 
bestaanszekerheid en meer. Het kan echter niet zijn dat gekozen wordt één van deze problemen deels 
op te lossen en tegelijker�jd een ander probleem te vergroten.  

Kortom. Ik verzoek u de besluitvorming over deze kaderstelling aan te houden, danwel op te schorten 
of de kaderstelling te herformuleren door het behoud van ruimte voor maatschappelijke doeleinden 
én creëren van extra woningen op te nemen. Een zorgvuldige vergaring van kennis van belangen en 
feiten moet eerst plaatsvinden. Daarnaast moet ook absolute zekerheid  worden geschapen over 
herhuisves�ng van de BSO. Dat RivaKids hier ook een eigen verantwoordelijkheid hee�, staat buiten 
kijf. Het wel aanvaarden van de kaderstelling in de voorliggende vorm zal een buitengewoon moeilijke 
situa�e creëren, waardoor onnodige en langdurige vertraging zou kunnen optreden. Ook de belangen 
van andere betrokkenen moeten zorgvuldig afgewogen worden. 

Het kan niet zo zijn dat nieuwe warme en duurzame woningen worden gebouwd en meer dan 100 
kinderen in de kou komen te staan. 

Dank voor deze gelegenheid om de belangen van de BSO en andere betrokkenen aan u kenbaar te 
maken.  


